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Vlaams Belang 

 

Honden losloopzones Ranst – en andere deelgemeenten 

Graag hadden wij vernomen hoe ver de plannen staan met het inrichting van een honden 
losloopzone in de deelgemeente Ranst. 

Volgens het bestuur zou er een geschikte plaats gevonden zijn in de Doggenhoutstraat. 

Leg ons eens uit: 

• Is een hondenweide op de drukke gewestweg een ideale plaats ?  zo ja, waarom? 
• Is er geen betere plaats dichter bij het bos of meer centraal aan de kerkplaats?  Eventueel op 

het fiets- wandelpad Millegem… 
• Honden baasjes moeten nu wandelen naar de Doggenhoutstraat om daar de hond vrij te 

laten.  Echter de kans bestaat dat men met de auto tot aan de honden losloopzone komt en 
de auto parkeert aan de overkant.  Dit fenomeen zien we ook aan het Ranstse bos.  Mensen 
komen met de auto tot daar en wandelen dan met hun hond. 

• Indien mensen van het centrum komen wandelen, zullen zij een “binnenweg” nemen via de 
bibliotheek, en moeten ze de drukke baan oversteken, wat nu niet echt aan te raden is.  Gaat 
men een zebrapad kunnen voorzien daar? 

• Hoe gebeurt de controle op de na te leven voorwaarden?  Is hier al feed back van de twee 
honden losloopzones in Emblem en in Oelegem?  Worden deze losloopzones intensief 
gebruikt?  Is hier zo wie zo controle en opvolging? 

 

Mogen wij vragen om de plaats in de deelgemeente Ranst nogmaals te herbekijken.  Communicatie 
is zeer belangrijk.  Dat is gebleken uit de plaats in Emblem waar een honden losloopzone is gecreëerd 
op een plaats die jaarlijks onder water loopt. 

Uiteraard zijn wij voorstander van een honden losloopzone.  Honden eigenaars hebben hier reeds 
lange tijd achter gevraagd.   
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